
ــاورزی: ــت وزارت جهادکش سرپرس
تولید و تجارت بذر باید به بخش

خصوصی واگذار شود

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی بر لزوم واگذاری تولید و تجارت بذر به
بخش خصوصی تاکید کرد و گفت:کیفیت تولید بذر ذرت و کلزای ایران از

بسیاری از کشورهای اروپایی نیز بالاتر است.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)، به نقل از وزارت
جهاد کشاورزی، عباس کشاورز در نشست کارگاه آموزشی مشترک ایران و
ترکیه در خصوص خصوصی سازی در صنعت بذر که در اتاق بازرگانی ایران
برگزار شد، اظهار کرد: تولید و تجارت بذر باید به طور کامل به

بخش خصوصی سپرده شود.

وی با بیان اینکه در چند سال اخیر اقدامات خوبی برای خصوصی سازی
بذر در کشور انجام شده است، تصریح کرد: تجارب کشورهای پیشرفته
دنیا نشان داده است که تولید و تجارت بذر در بخش خصوصی بسیار
موفق تر عمل کرده است. کشاورز خاطرنشان کرد: امروز تولید بذر
گندم و جو از سوی بخش خصوصی پیشرفت خوبی داشته است و حتی بذر

جدید را معرفی کردهاند.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی تاکید کرد: باید موانع حضور بخش خصوصی
در تولید و تجارت و صادرات بذر را برطرف کنیم و این اقدام به نفع

دولت و کشاورزی کشور است.
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کشاورز یادآور شد: ایران اقلیم مناسب و پاکی برای تولید بذر دارد
و کیفیـت تولیـد بـذر ذرت و کلـزای ایران از بسـیاری از کشورهـای

اروپایی نیز بالاتر است.

وی گفت: لازم است توان مالی و سرمایه تولید کنندگان بذر تقویت و
از آنان حمایت شود.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی تاکید کرد: عضویت و استفاده از تجارب
مجامع علمی و جهانی بذر میتواند ما را در نقشه راه سپردن تولید و

تجارت بذر به بخش خصوصی بسیار کمک کند.

سرویس خبری: کشاورزی

ــه ــامه ب ــاورز در ن ــاس کش عب
جهـانگیری خواسـتار مقـابله بـا
گرانفروشـی ماشینهـای کشـاورزی
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سرپرست وزارت جهاد کشاورزی در نامه ای خطاب به معاون اول رئیس
جمهور از افزایش ۱۰۰ درصدی قیمت ماشین آلات کشاورزی توسط شرکت
تراکتورسازی ایران انتقادو خواستار اقدام جدی در این زمینه شد.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)، عباس کشاورز در نامه
ای خطاب به معاون اول رئیس جمهور از افزایش ۱۰۰ درصدی قیمت ماشین
آلات کشاورزی توسط  شرکت تراکتورسازی ایران انتقاد کرد و خواستار

اقدام جدی در این زمینه شد.

متن این نامه به این شرح است: احتراما در راستای اجرای بیانات
مقام معظم رهبری مبنی بر توجه جدی به مقوله رونق تولید با اتکاء
به توانمندیهای فنی و مهندسی کشور حوزه مکانیزاسیون کشاورزی طی
شش سال گذشته با ایجاد سرمایهگذاری ۸۵۰۰ میلیارد تومانی، بالغ بر
۹۰ درصد از نیازمندی به ماشینآلات و تجهیزات کشاورزی مورد نیاز
کشور را از صنایع داخلی تامین نموده است که در این میان تولیدات
شرکت تراکتورسازی ایران (به عنوان موتور محرک رونق مکانیزاسیون و
تولید محصولات کشاورزی) سهم عمدهای در جذب این سرمایهگذاری داشته

است.

لیکن شرکت یاد شده از ماههای پایانی سال گذشته با اقداماتی نظیر
عدم صدور پیش فاکتور، فروش از طریق تارنمای مربوطه افزایش حدود
۱۰۰ درصدی قیمت نهایی فروش سه محصول پرفروش خود طی یک سال و
همچنین افزایش ۱۲ درصدی قیمت محصولات عمده خود در دی ماه بدون
هماهنگی با این دستگاه و سایر مراجع ذیربط موجبات نگرانی فعالان

بخش کشاورزی را فراهم آورده است.

لذا با عنایت به تاکیدات و ابلاغیههای صادره از سوی دستگاههای
نظارتی مبنی بر خودداری و جلوگیری از هرگونه افزایش قیمت کالا و
خدمات و با توجه به کثرت متقاضیان خرید ماشینآلات کشاورزی و
نگرانی جدی فعالان این بخش از ایجاد اختلال در روند تولید محصولات
(علیالخصوص محصولات اساسی و استراتژیک) و افزایش هزینههای تولید
محصولات ناشی از رشد روز افزون قیمت ماشینهای کشاورزی، خواهشمند
است دستور فرمایید با توجه به اهمیت موضوع اقدامات لازم صورت

پذیرد.
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سرپرســت وزارت جهــاد کشــاورزی
اعلام کرد؛ بهره گیری از ظرفیت
اوراسـیا بـرای توسـعه صـادرات

محصولات کشاورزی

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی گفت: استان آذربایجان غربی باید از
ظرفیت اوراسیا برای توسعه صادرات محصولات کشاورزی بهره لازم را

ببرد.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)؛  به نقل از وزارت
جهاد کشاورزی، عباس کشاورز در مراسم تجلیل از نمونههای بخش
کشاورزی استان آذربایجان غربی، اظهار کرد: ارتقای تأمین انرژی
غذایی به ۸۵ درصد را تا سال آینده در دستور کار داریم که این رقم

مناسبی در مقایسه با کشورهای پیشرفته است.

وی یادآور شد: ما برای سال آینده پیش بینیهایی لازم را برای کشت و
تولید داشته ایم و مقدمات آن فراهم آمده است.

کشاورز تصریح کرد: علیرغم تحریم و جنگ اقتصادی در حال حاضر شرایط

https://agrofoodnews.com/%d8%b3%d8%b1%d9%be%d8%b1%d8%b3%d8%aa-%d9%88%d8%b2%d8%a7%d8%b1%d8%aa-%d8%ac%d9%87%d8%a7%d8%af-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%a7%d8%b9%d9%84%d8%a7%d9%85-%da%a9%d8%b1%d8%af%d8%9b-%d8%a8/
https://agrofoodnews.com/%d8%b3%d8%b1%d9%be%d8%b1%d8%b3%d8%aa-%d9%88%d8%b2%d8%a7%d8%b1%d8%aa-%d8%ac%d9%87%d8%a7%d8%af-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%a7%d8%b9%d9%84%d8%a7%d9%85-%da%a9%d8%b1%d8%af%d8%9b-%d8%a8/
https://agrofoodnews.com/%d8%b3%d8%b1%d9%be%d8%b1%d8%b3%d8%aa-%d9%88%d8%b2%d8%a7%d8%b1%d8%aa-%d8%ac%d9%87%d8%a7%d8%af-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%a7%d8%b9%d9%84%d8%a7%d9%85-%da%a9%d8%b1%d8%af%d8%9b-%d8%a8/
https://agrofoodnews.com/%d8%b3%d8%b1%d9%be%d8%b1%d8%b3%d8%aa-%d9%88%d8%b2%d8%a7%d8%b1%d8%aa-%d8%ac%d9%87%d8%a7%d8%af-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%a7%d8%b9%d9%84%d8%a7%d9%85-%da%a9%d8%b1%d8%af%d8%9b-%d8%a8/
http://www.agrofoodnews.com


خوبی در بخش کشاورزی و امنیت غذایی فراهم است و تمام تلاشمان بر
این است که مشکلی برای تولید کشور ایجاد نشود.

وی خاطرنشان کرد: در چند دهه اخیر در حوزه تولیدات کشاورزی رشد
خوبی داشته ایم برای مثال در ابتدای دهه شصت ما وارد کننده پنیر،
شیر خشک و سایر محصولات بودهایم و در حال حاضر سالانه ۸۰۰ هزار تن
صادرات شیر داریم و در بسیاری از محصولات رشد ۵ برابری داشته ایم.

کشاورز با بیان اینکه کشاورزی کشور دارای ظرفیتهای بسیاری است و
باید با افزایش بهره وری، تولید در واحد سطح را بالا ببریم تا هم

موجب افزایش تولید و هم اقتصادیتر شدن تولیدات کشاورزی بشویم.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی با اشاره به اینکه دشت ارومیه یکی از
چهار دشت بزرگ کشور است، تاکید کرد: باید برای آن برنامه جامع
کشاورزی تدارک ببینیم که در عین افزایش تولید محصولات در این

منطقه مشکلی برای دریاچه ارومیه ایجاد نشود.

وی گفت: این استان قابلیتهای خوبی برای توسعه دامپروری و شیلات و
احداث گلخانه دارد که باید روی آن کار بیشتری صورت گیرد.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی تصریح کرد: این استان یک نسخه کشاورزی
مدرن و صنعتی نیاز دارد زیرا هم ظرفیتهای بخش کشاورزی در آن قرار

دارد و هم زمینههای صادرات آن فراهم است.

کشاورز تاکید کرد: استان آذربایجان غربی باید از ظرفیت اوراسیا
برای توسعه صادرات محصولات کشاورزی بهره لازم را ببرد.

سرویس خبری: کشاورزی

سرپرســت وزارت جهــاد کشــاورزی
اعلام کـرد: صـرفه جـویی ارزی یـک
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میلیارد دلاری با افزایش تولید
شکر

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی گفت: در هفت سال گذشته با تلاشهای
انجام شده برای افزایش تولید، میزان واردات شکر بسیار کاهش پیدا

کرده و حدود یک میلیارد دلار صرفهجویی ارزی در کشور داشتهایم.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)؛  به نقل از وزارت
جهاد کشاورزی، عباس کشاورز در جلسه برنامه ریزی و هماهنگی کشت
چغندرقند بهاره اظهار کرد: در سال ۹۷ تغییرات نرخ ارز در بخش
صنعت و کشاورزی تأثیرگذار و این تغییرات از نظر اقتصادی به نفع

تولید داخل بوده است.

کشاورز با اشاره به این که رقابت در تولیدکنندگان و مداخلات دولت
در مــورد تغییــر قیمتهــا شفــافتر شــده اســت، ادامــه داد: رغبــت
چغندرکاران برای تولید هم با بالا رفتن قیمت آن افزایش یافت و

باعث امید به درآمد بیشتر در کشاورزان شد.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی خاطرنشان کرد: ما باید هر چه میتوانیم
کالاهای نهایی را به قیمت واقعی برسانیم، همانطور که با نیمایی
شدن ارز اختصاص یافته به واردات گوشت، مشکلات آن حل شد، نیمایی
شدن ارز واردات شکر نیز فضای رشد تولید داخلی را فراهم میکند.

کشاورز با اشاره به این که در سال ۹۸ به خاطر عواقب سیل در تولید
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چغندر قند دچار مشکل شدیم، ادامه داد: این مساله باعث شد قیمت
شکر افزایش پیدا کند.

وی در زمینه پرداخت به موقع پول کشاورزان ابراز امیدواری کرد:
باید از بخش کشاورزی و کشاورزان حمایت کنیم تا برای کشت مجدد
ایجاد انگیزه شود که در این راستا، به همکاری و همیاری کارخانجات

و انجمنها هم نیاز داریم.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی اذعان کرد: در هفت سال گذشته با
تلاشهای انجام شده برای افزایش تولید، میزان واردات شکر بسیار
کاهش پیدا کرده و حدود یک میلیارد دلار صرفهجویی ارزی در کشور

داشتهایم.

وی تأکید کرد: چغندرقند محصول استراتژیک محسوب میشود و در تولید
شکر، علوفه و در پایداری تولید برخی محصولات نقش دارد.

کشاورز در رابطه با سرمایه گذاری در بخش کشاورزی عنوان کرد: باید
برای سرمایه گذاران ایجاد انگیزه شود که این کار باید از سوی
انجمنها انجام شود و با ایجاد انگیزه سرمایه گذاران را به این

بخش هدایت کنند.

وی تاکید کرد: ایجاد کارخانه در مناطق چغندرخیز باعث کاهش بسیاری
از هزینهها میشود.

در ادامه این جلسه، جواد وفابخش قائم مقام معاونت زراعت اظهار
کرد: کشت چغندرقند، در زمینه حفظ امنیت غذایی با ضریب خوداتکایی
و بهره وری آب از اهمیت بالایی برخوردار است که در این رابطه
اقدامات مناسبی انجام شده و با رهنمودهای مهندس کشاورز توفیقات

خوبی به دست آمده است.

وی افزود: در زمینه رعایت الگوی کشت، کشت نشایی، کشتهای متراکم و
انتقال کشت بهاره به پاییزه عملکرد خوبی داشتهایم و امیدواریم در

سالهای آینده هم این روند ادامه داشته باشد.

سرویس خبری: صنعت غذا
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عبــاس کشــاورز: وضعیــت تــامین
نهادههـای مـورد نیـاز کشـاورزی

مطلوب است

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی گفت: در تامین اکثر نهادههای مورد
نیاز بخش کشاورزی به ویژه بذر و کود و آفت کش ها وضعیت مطلوبی

داریم.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)؛ به نقل از پایگاه
اطلاع رسانی وزارت جهاد کشاورزی، عباس کشاورز در جلسه کمیته بررسی
آثار تحریم بر بخش کشاورزی، تصریح کرد: نهادههای کشاورزی پشتیبان
تولید است و باید به موقع تامین شود تا کشاورزان دغدغهای در این

خصوص نداشته باشند.

وی گفت: در تامین اکثر نهادههای بخش کشاورزی به ویژه بذر و کود و
آفت کش ها وضعیت مطلوبی داریم، ولی باید دائما وضعیت تقاضای
نهاده های کشاورزی را کنترل و از تولید حمایت و پشتیبانی کنیم.

همچنین در این نشست، وضعیت تامین نهاده های کشاورزی در سال جاری
ارزیابی و نیاز سال آینده مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

سرویس خبری: کشاورزی
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سرپرسـت وزارت جهـاد کشـاورزی:۴۰
درصد امنیت غذایی کشور وابسته

به گندم است

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی گفت: گندم بیش از ۳۶ درصد کالری مردم
را تامین میکند و حدود ۴۰ درصد امنیت غذایی کشور وابسته به گندم

است.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)، به نقل از پایگاه
اطلاع رسانی وزارت جهاد کشاورزی، عباس کشاورز در دیدار با اعضای
شورای مرکزی بنیاد ملی گندمکاران کشور، اظهار کرد: گندم پایه و

معمار کشاورزی ایران است.

وی با بیان این که وضعیت گندم بر روی سایر محصولات کشاورزی تاثیر
گذار است، گفت: هر چقدر از مزارع گندم حمایت و رسیدگی بیشتری به

عمل آید، سایر محصولات وضعیت بهتری پیدا خواهند کرد.

کشاورز یادآور شد: متاسفانه در دولتهای گذشته در زمینه افزایش
سطح زیر کشت گندم آبی اتفاق نامناسبی افتاده است و آن افزایش
مساحت زیر کشت بدون مبنای اکولوژی آن بود و این موضوع سبب شد تا
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محصول گندم دچار مشکل زراعی شود اما در این دولت، کشت گندم را بر
مبنای اکولوژی برنامه ریزی کردیم.

وی با اشاره به این که گندم، آرایش کشاورزی کشور را تنظیم می
کند، بیان کرد: غیر از جنوب ایران هیچ محصولی رقیب گندم نیست و
سایر محصولات با گندم خود را مطابقت میدهند. هر چقدر از مزارع
گندم حمایت و رسیدگی بیشتری به عمل آید، سایر محصولات وضعیت بهتری

پیدا خواهند کرد.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی تصریح کرد: گندم بیش از ۳۶ درصد کالری
مردم را تامین میکند و حدود ۴۰ درصد امنیت غذایی کشور وابسته به

گندم است.

وی با اشاره به این که خوشبختانه هیچ مشکلی در زمینه بذر و کود
نداریم، تاکید کرد: گندمکاران باید از بذرهای مرغوب استفاده کنند
و برای اختصاص یارانه بذر صحبت هایی با رئیس جمهور انجام دادهام.

کشاورز گفت: از بنیاد گندمکاران انتظار می رود که مراقب تولید و
کیفیت گندم باشد، هرچند کیفیت گندم ایران بسیار بالاتر از گندم

های وارداتی بوده است.

وی با بیان اینکه باید سعی شود در تولید گندم، تنوع سازی را نیز
مدنظر قرار گیرد، ادامه داد: به نهادهای غیر دولتی برای توسعه

کشاورزی اعتقاد جدی دارم.

کشاورز خاطرنشان کرد: در حال حاضر سامانه رصد کشت تمامی محصولات
را داریم و الگوی کشت نیز آماده اجرا است و بیش از ۵ سال برای

نهایی کردن آن زمان صرف شده است.

وی درباره میزان خسارت در سیل اخیر استان سیستان و بلوچستان گفت:
براساس برآورد وزارت جهاد کشاورزی میزان خسارات در باغات این

استان ۷ هزار هکتار و در بخش زراعت ۲۵ هزار هکتار بوده است.

کشاورز ادامه داد: البته خسارت ۷ هزار هکتاری باغات به معنای
نابودی کامل باغات نیست و برخی باغات خسارت کمتری دیده اند که

قابل جبران است.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی اظهار کرد: واقعی شدن نرخ ارز سبب
حمایت از تولید داخلی شده و در بسیار از تولیدات کشاورزی فشار

واردات از این بخش برداشته شده است.



سرویس خبری: کشاورزی

سرپرسـت وزارت جهـاد کشـاورزی:
خسـارت سـیلاب بـه بخـش کشـاورزی

سیستان و بلوچستان جدی است

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی با بیان اینکه بنابر گزارشها خسارت
برای کشاورزان و باغداران جدی است، گفت: قطعاً دولت برآورد خسارت

را بررسی و از طریق ستاد بحران اقدامات لازم انجام خواهد شد.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)، به نقل از وزارت
جهاد کشاورزی، عباس کشاورز سرپرست وزارت جهاد کشاورزی که به
منظور بازدید از خسارت سیل اخیر به سیستان و بلوچستان سفر کرده
است، در جمع خبرنگاران در چابهار اظهار کرد: امروز با همراهی
رئیسجمهور به این استان سفر و از منطقه دشتیاری بازدید کردم و
فرصتی دست داد تا در مناطقی با کشاورزان بهصورت مختصر صحبت داشته

باشیم.

وی بابیان اینکه در مدت یک و نیم ماه گذشته نیز سفری به سیستان و
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بلوچستان داشتم، افزود: در آن سفر نیز از مناطق کشاورزی و پروژه
آبیاری این استان بازدید کردم و جلساتی هم در این خصوص با

همکاران داشتم.

کشاورز با تأکید بر اینکه سعی میکنم در زمان سیل در منطقه
حضورداشته باشم، یادآور شد: در سیل استان گلستان ۲ بار و در سیل

استان خوزستان ۳ بار در منطقه حاضر بودم.

وی با اشاره به سفر خود همراه با رئیسجمهور و هیئت دولت به استان
سیستان و بلوچستان گفت: به دلیل مشکلات کاری و هماهنگی با سفر
رئیسجمهور، امروز به همراه سه نفر از معاونین وزارت جهاد کشاورزی
در منطقه حاضر شدهام و معاونین وزارت جهاد کشاورزی از منطقه

بازدید و گزارشهایی را در این زمینه اعلام کردهاند.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی ادامه داد: بنا بر گزارشها خسارت برای
کشاورزان و باغداران جدی است و در این زمینه ما برآوردها را به

وزارت کشور منعکس کردیم.

وی افزود: قطعاً دولت برآورد خسارت را بررسی و از طریق ستاد
بحران اقدامات لازم انجام خواهد شد و من نگرانی از این بابت

ندارم.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی در پایان به کشاورزان خاطر نشان کرد:
برای کشت محصولاتی نظیر سورگوم، ذرت و ماش بذر مورد نیاز آماده

شده و در اختیارشان قرار خواهد گرفت.

سرپرسـت وزارت جهـاد کشـاورزی:
همکاریهای کشاورزی ایران و چین

گسترش مییابد
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سرپرست وزارت جهاد کشاورزی گفت: زمینه های بسیاری برای توسعه
روابط و همکاریها در زمینه کشاورزی بین دو کشور ایران و چین وجود

دارد.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)، و به نقل از وزارت
جهاد کشاورزی، مهندس عباس کشاورز امروز سه شنبه در دیدار با سفیر
جمهوری خلق چین در ایران با بیان این مطلب، خاطرنشان کرد: سابقه
و تجربه خوبی از همکاری کشاورزی بین دو کشور در گذشته وجود دارد
که باید شناسایی و موانع آن رفع شود و این همکاریها توسعه یابد.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی بیان کرد: با توجه به پیشرفتهای
کشاورزی در چین، خواستار انتقال تجارب در زمینههای مختلف کشاورزی

بین دو کشور هستیم.

در این دیدار، سفیر جمهوری خلق چین در ایران نیز اظهار کرد:
کشورهای چین و ایران ارتباط سیاسی خوبی با یکدیگر داشته و زمینه
اقتصادی به ویژه همکاری های کشاورزی بین دو کشور محدودیتی ندارد.

چانگ هووا گفت: محصولات کشاورزی ایران بسیار متنوع و با کیفیت است
و امیدواریم در سال جدید میلادی شاهد توسعه همکاری های بیشتر در

زمینه کشاورزی با ایران باشیم.

سرویس خبری: کشاورزی
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سرپرسـت وزارت جهـاد کشـاورزی:
دولــت خریــد تضمینــی محصــولات
اسـتراتژیک کشـاورزی را ادامـه

میدهد

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی گفت: دولت حمایت خود از برخی محصولات
استراتژیک کشاورزی مانند گندم، دانههای روغنی و چغندر قند را با

خرید تضمینی ادامه میدهد.

به گزارش صنعت غذا و کشاورزی (اگروفودنیوز)، عباس کشاورز ظهر سه
شنبه در بازدید از شهرستان پارس آباد و در جمع مسئولان اجرایی این
شهرستان عنوان کرد: دشت مغان محور اقتصاد کشاورزی است و تا به

حال توانمندیهای آن به درستی شناخته نشده است.

به گفته وی مطالعات اخیر نشان میدهد که ظرفیت و توانمندیهای این
منطقه در تولید انواع محصولات کشاورزی در سطح بسیار بالایی قرار

دارد.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی یادآور شد: از کشاورزان استان تقاضا
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مندیم که بدون پیش بینی تقاضا اقدام به کاشت محصولی نکرده و با
توجه به قانون عرضه و تقاضا هوشمندانه اقدام به تولید محصولات

کشاورزی کنند.

کشاورز یادآور شد: دولت در برخی از محصولات استراتژیک از جمله
گندم، دانههای روغنی و چغندر قند به صورت تضمینی محصولات را
خریداری میکند و در ارتباط با تولید این چنین محصولات راهبردی و
استراتژیک هیچ مشکلی وجود ندارد ولی در بیشتر مواقع ملاحظه میشود
که کشاورزان بدون در نظر گرفتن میزان تقاضای داخلی و یا بدون
اطلاع از وضعیت صادرات اقدام به تولید بیش از حد و اندازه یک
محصول خاص کرده و به همین دلیل نیز وضعیت مالی و امرار معاش خود

را با خطر مواجه میسازند.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی ادامه داد: به دلیل تقاضای کم بازار
تولید گوجه فرنگی و هندوانه مغان در سال گذشته، این محصولات را به
قیمت بسیار پایینی آورد و باعث تحمیل خساراتی به صاحبان مزارع

کشاورزی شد.

وی یادآور شد: دشت مغان در تاریخ کشاورزی کشور جزو یکی از ۴ دشت
حاصلخیز کشور است.

به گفته وی دشت مغان یکه تاز تولید بذر کلزای زمستانه است و این
قابلیت و توانایی دشت مغان را نه تنها در داخل کشور بلکه در دنیا

بی نظیر و نمونه کرده است.

کشاورز تصریح کرد: دشت مغان دارای یک اقتصاد پویا و توانمند است
و هنوز دانش بشری تا کنون این توانمندی و قابلیتهای دشت مغان را

نشناخته است.

سرویس خبری: کشاورزی

حمایت تلویحی نماینده ولی فقیه
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در وزارت جهـاد از عبـاس کشـاورز
برای پست وزارت

نماینده ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی طی نامهای به رئیس جمهور
تلویحا از عباس کشاورز برای پست وزیر جهاد کشاورزی حمایت کرد.

بــــه گزارش صــــنعت غــــذا و کشــــاورزی (اگروفودنیــــوز)،
حجتالاسلام سیدرضا تقوی نماینده ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی طی
نامهای به رئیس جمهور تلویحا از عباس کشاورز به عنوان گزینهای
مناسب برای  پست وزیر جهاد کشاورزی یاد کرده است. پس از آنکه
محمود حجتی وزیر جهاد کشاورزی از این سمت استعفا کرد عباس
کشاورز  معاون زراعت این وزارتخانه به عنوان سرپرست وزارتخانه
معرفی شده است طبق قانون رئیسجمهور سه ماه فرصت دارد که وزیر
جدید را معرفی کند و یا خود رئیس جمهور سرپرستی وزاتخانه را به

عهده بگیرد. 

نماینده ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی در نامه به رئیس جمهور
نوشته است:

ریاست محترم جمهوری اسلامی ایران با سلام و تحیت،

احتراما همانگونه که مستحضرید وزارت جهاد کشاورزی به ویژه در
شرایط تحریم به دلیل نقش بیبدیلی که در معیشت مردم،اشتغال، ایجاد
امنیت غذایی پایدار، گستردگی و فراگیری، تحقق اقتصاد مقاومتی،
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رونق تولید و … دارد، از اهمیت و حساسیت بسزایی برخوردار است. 

اکنون که مهلت مدیریت وزیر محترم سابق و جهادگر سختکوش جناب
آقای مهندس حجتی بسر آمده و خانواده بزرگ جهاد کشاورزی در انتظار
انتخاب شایسته جنابعالی است،  امید آن میرود تا به مصداق کریمه
“ما ننسخ من آیه أو ننسها نأت بخیر منها أو مثلها”  چهرها ی با

مشخصات  زیر در این مجموعه به مجلس شورای اسلامی معرفی گردد: 

۱- متخصص و متعهد 

۲- برخاسته از درون خانواده جهاد کشاورزی 

۳- ملتزم به روحیه و مدیریت جهادی 

۴- معتقد به تولید پایدار در مقابل توسعه واردات 

۵-  همراه و هماهنگ با سیاستهای اعلام شده از سوی مقام معظم
رهبری(مدظلهالعالی) در بخش کشاورزی 

۶-  دارای تجربه میدانی، مسلط به وضعیت فعلی کشاورزی کشور و
جهان 

ضمنا آقای مهندس کشاورز نیز از ویژگیهای فوق برخوردار و شخصیت
مناسبی برای  پست وزارت میباشند. 

از حسن عنایت جنابعالی نسبت به این بخش حساس و حیاتی در کشور
صمیمانه تقدیر و تشکر مینماید. 

سرویس خبری: مجلس و دولت
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